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Conceptbesluitenlijst van de raadsvergadering van 12 november 2009

Aanwezig: Voorzitter L.M. Schoots, de leden J.H.L.M. Nielen, M. A. Sahintürk mw. G.E. Weijers (CDA), 
J. Oosterwijk, R.G. Poel, mw. S.M. Derks en mw. N. Ririmasse (PvdA), mw. F.J.H.M. van Diemen-
Vereijken, mw. N.A.J. te Velde-Hofhuizen (GL), G.M.P. Stoffels, W.H.M. Pluk en A.M.J. Jacobs (ABC), 
H.P.J.M. Siroen, mw. M.G.T. van Heumen-Janssen en mw. W.T.G. Vervoort-Reijnders (PLC),  M.S. van 
Veen en mw. C.M. Angevaren (VVD), J.P.G. Kerskes (D66) en griffier mevr. C.G.W.M. Selman
Wethouders: Th.C. Blokland, J.W. Donkers en gemeentesecretaris P.M. van de Koolwijk 
Afmeldingen: wethouder G.P.M. Peeters en C.C.P.J. Arts (ABC)

De volledige tekst van in stemming gebrachte moties en amendementen vindt u terug op de website bij het 
betreffende agendapunt

Nr. Onderwerp Besluit
01 Opening en mededelingen Voorzitter opent de vergadering met een ogenblik stilte. 

Mededelingen: Bericht van verhindering van dhr. C. Arts en 
wethouder G. Peeters. De vergadering wordt geopend in 
afwachting van de komst van de leden A. Weijers, M. Sahinturk, M. 
van Veen en R. Poel, die zijn verlaat. 
Ter tafel liggen de volgende stukken: Bestuursbrief 10-2009  
inzake tijdelijke huisvesting van ’t Fort.

02 Trekking nummer 
Accordering agenda

De voorzitter trekt stemnummer 11, zodat beraadslagingen en 
eventuele stemmingen zullen beginnen bij dhr. Jacobs, fractie 
ABC. De algemene beschouwingen gaan zoals gebruikelijk op 
volgorde van fractiegrootte. 
Agenda: Op verzoek van mw. Van Diemen wordt het 
Milieuprogramma 2010 (beslispunt IV) als apart agendapunt 
voorafgaand aan de begroting behandeld. Aldus aangepast wordt 
de agenda vastgesteld.

03 Spreekrecht voor aanwezigen op 
de publieke tribune 

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.

04 Voorstel tot vaststellen van de 31ste

begrotingswijziging 2009, i.c. de 
grondexploitatieberekening van de 
Homburgcampus

Mw. Van Diemen is kritisch over de financiële vooruitzichten en 
vraagt hoe de wethouder gaat zorgen binnen de financiële kaders 
te blijven. Wethouder Donkers antwoordt dat de raad hierover zo 
spoedig mogelijk een notitie wordt aangeboden. 
Besluit: Er wordt geen hoofdelijke stemming verlangd, maar dhr. 
Siroen, dhr. Kerskes, dhr. Van Veen en mw. Van Diemen verklaren 
dat hun fracties PLC, VVD, D66 en GL willen worden geacht te 
hebben tegengestemd. De raad stelt hierop de 31ste

begrotingswijziging de grondexploitatie voor de Homburgcampus 
vast.

05 Vaststellen van de Beleidsanalyse 
Grondexploitatie 2009

Dhr. Nielen vindt dat de behandelprocedure rondom de BGE 
onduidelijk, en de beslispunten, wat stelt de raad vast middels de 
BGE, onvoldoende duidelijk zijn neergezet. Hij meldt verder op 
basis van deze onderbouwing nog niet te kunnen instemmen met 
de voorgestelde toevoeging aan de voorzieningen voor de 
Maasoeverzone. 
Wethouder Donkers zegt toe dat hij voortaan de beslispunten in de 
BGE expliciet zal vermelden. Met betrekking tot de stand van de 
voorzieningen Maasoeverzone zal hij proberen om in de 
bijeenkomst van 7 december a.s. hierover toelichting te geven. De 
stand van de voorzieningen komt hij op terug. 
Besluit: Dhr. Kerskes meldt dat fractie D66 geacht wil worden 
tegen de onderdelen m.b.t. de Homburgcampus te hebben 
gestemd. Dhr. Siroen sluit zich namens PLC hier bij aan. Dhr. 
Nielen meldt dat fractie CDA geacht wil worden tégen de 
voorgestelde toevoeging van € 993.000 aan de voorzieningen voor 
de Maasoeverzone te hebben gestemd.
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06 Vaststellen van het 
Milieuprogramma 2010

Vanaf dit agendapunt is dhr. Poel aanwezig.
Mw. Van Diemen is teleurgesteld over het tempo waarin milieu-
gericht beleid vorm krijgt en wordt uitgevoerd. 
Er is geen actueel milieubeleidsplan, nog steeds geen 
landschapsontwikkelingsplan en de realisatie van ecologische 
verbindingszones hapert. GL zou verder meer ambitie willen zien 
waar het gaat om hergebruik van afvalstoffen, en terugdringen van 
geluid van de A73 en energiebesparing. 
Wethouder Blokland, namens portefeuillehouder Peeters,
antwoordt dat de zorg voor het intensiever scheiden van afval zal 
worden doorgeleid naar de Stuurgroep afvalverwerking Land van 
Cuijk, de plasticinzameling gaat geëvalueerd worden o.a. met en 
onderzoek naar wat er nu nog in de blauwe afvalzakken wordt 
aangeboden. Dit onderzoek neemt ook mee de vraag of ook 
gescheiden inzamelen van blik aan de orde moet zijn. Over 
geluidsoverlast door de A73 meldt hij dat de geluidsnormen niet 
worden overschreden, maar hij zegt toe nog eens te zullen kijken 
naar de haalbaarheid van de motie van VVD, die heeft opgeroepen 
om een geluidswal met daarin zonnepanelen te realiseren. 
De wethouder denkt niet dat de realisatie van ecologische 
verbindingszones in de gemeente Cuijk in gevaar komt door de 
provinciale bezuinigingen op deze post.
De wethouder verwacht dat het mogelijk is afvalstromen nog 
verder te scheiden. De besluitvorming en afweging van kosten 
tegen baten hierover, ligt bij de deelnemende gemeenten in het 
Land van Cuijk en Boekel. 
Dhr. Kerskes verzoekt in tweede termijn om de behandeling van 
het Milieuprogramma voortaan meer gewicht te geven door het ook 
voor bespreking in een commissie te agenderen. 
Besluit: De raad stelt het Milieuprogramma 2010 met algemene 
stemmen vast.

06a Vaststellen van de 
Programmabegroting 2010

Mw. Weijers is bij dit agendapunt vanaf 13.50 uur aanwezig.
De eerste termijn van de begrotingsbehandeling is zoals 
gebruikelijk schriftelijk afgedaan. Het overzicht van vragen en 
antwoorden maakt integraal onderdeel uit van de notulen van deze 
vergadering.  

Dhr. Nielen uit in zijn eerste termijn lof voor de aangekondigde 
crisismaatregelen door het college, merkt op dat de uitgangspositie 
van Cuijk goed is, maar voorziet dat gemeenten onder deze 
economische vooruitzichten rekening moeten houden met 
bezuinigingen. CDA wil daarbij niet snijden in middelen voor de 
IDOP’s, de uitwerking van het accommodatiebeleid, de 
(re)vitaliseringprojecten voor de Valuwe en Padbroek, en de 
ontwikkeling van een brede school. CDA vindt dat stimulerende 
maatregelen om mensen aan het werk te houden, en om de 
woningbouwproductie aan de gang te houden (starterswoningen) 
belangrijk zijn, maar het college moet wel tijdig en voldoende 
verantwoording afleggen aan de gemeenteraad. CDA stemt in met 
een eigen bijdrage te vragen aan indieners van projectplannen 
mits de actualisatie adequaat en toekomstgericht gebeurt. Fractie 
CDA geeft geen goedkeuring aan kredietvragende investeringen, 
waarvan nog niet duidelijk is hoe groot de jaarlast daarvan in de 
begroting zal worden en kan niet instemmen met de voorgestelde 
verhoging van de hondenbelasting. Tenslotte dient dhr. Nielen in 
motie 1, een verzoek aan het college om te onderzoeken of er een 
snelle voetgangersverbinding gemaakt kan worden tussen de 
parkeerplaatsen aan de Loswal en het centrum van Cuijk.
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Ook dhr. Oosterwijk wijst op de economische vooruitzichten en de 
relatief goede uitgangspositie voor de gemeente Cuijk. Hij is 
benieuwd in welke richting het college eventuele bezuinigingen 
denkt te zoeken? 
Hij vraagt ook of er al effecten te melden zijn van de stimulerende 
maatregelen gericht op werkgelegenheid en 
woningbouwproductie? De PvdA verwacht een toename van 
aanvragen WWB en vindt dit een goed moment om de 
effectiviteiten van het armoedebeleid te toetsen. N.a.v. de recente 
presentatie van het project Beeldenstorm meldt dhr. Oosterwijk dat 
de PvdA voorstander is van gemeentelijke samenwerking in de 
regio, en hoopt dat ook de samenwerking Land van Cuijk weer vlot 
getrokken kan worden. De PvdA zou de reconstructie van de Jan 
van Cuijkstraat in de tijd naar voren willen halen. De fractie betreurt 
verder dat de PvdA-wens om de Deken van den Ackerhof als 
parkeerplaats te bestraten, niet is ingewilligd en dient daarom in 
motie 2 met deze strekking. Met het oog op verhogen van een 
gevoel van veiligheid en toezicht op leefbaarheid in de buurt, stelt 
fractie PvdA voor om zoals bijv. in de gemeente Delft, ook 
wijkinspecteurs of wijkbeheerders in te stellen, en dient hiertoe in 
motie 3.

Dhr. Stoffels reageert op de ontvangen antwoorden in 1e

schriftelijke termijn dat ABC nogmaals aandringt op het snel 
oppakken van de IDOP’s in Beers en Haps. Hij bepleit om de 
kruising Raamweg-Oostermeerweg eerder dan 2011 uit te voeren
en om zoals beloofd, de Burg. Morenstraat in Haps en de 
Buizenberg en St. Sebastianusweg in Vianen in het bomenkapplan 
op te nemen en alles in het werk te stellen om te zorgen voor 
(terugkomst van ) een consultatiebureau in Haps. Fractie ABC kan 
niet instemmen met de gevraagde € 800.000 voor aanleg van de 
fietsstraat in de Jan van Cuijkstraat in 2012 en dient in motie 4, 
een oproep aan het college om in samenhang met het 
verkeerscirculatieplan een voorstel voor herinrichting van de Jan 
van Cuijkstraat voor te bereiden en afzonderlijk aan de raad voor 
te leggen voor besluitvorming.
ABC vindt in het algemeen dat het college onvoldoende scoort op 
de ambities voor proactief beleid en burgerparticipatie, waardoor 
burgers ook veel vertrouwen in het gemeentebestuur zijn kwijt 
geraakt. 
ABC vraagt tenslotte om evenals bij de Valuwe, ook in Padbroek 
en wellicht de 1e fase Heeswijkse Kampen, alert te zijn op signalen 
m.b.t. beleving van veiligheid en leefbaarheid van de wijk. ABC 
bepleit om zo mogelijk als economische stimuleringsmaatregel ook 
de aanbesteding van civiele projecten naar voren te halen. Velen 
zijn niet gelukkig met de komst van bedrijventerrein Laarakker, 
maar deze gaat hopelijk wel voor werkgelegenheid zorgen. ABC 
blijft wel tégen vestiging van een biovergister aldaar. ABC vindt 
tenslotte dat de politiek moet anticiperen op de toekomstige 
bevolkingskrimp om de leefbaarheid te bewaken. De 
Homburgcampus is in dit verband belangrijk voor behoud van 
cultuur en onderwijsaanbod.

Dhr. Siroen meldt dat PLC zich zal bemoeien om het raadsbesluit 
tot realisatie van de Homburgcampus terug te draaien, voor wat 
betreft verplaatsing van de bibliotheek en de schouwburg. Een 
schouwburg in Cuijk moet passen bij de schaal van Cuijk. PLC wil 
vooral investeren in amateurkunst en cultuurbeleving buiten de 
professionele culturele instellingen. Bestuurlijke samenwerking in 
de regio moet vooral door de gemeenteraden worden 
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geregisseerd, en niet aangestuurd door verbanden zonder politiek 
mandaat. Bestuurlijke samenwerking moet overigens ook met 
Noord-Limburg en het aangrenzende Duitse gebied. Het project 
Beeldenstorm biedt hiervoor goede aanknopingspunten. 
PLC vraagt naar de toekomst van de Kraaijenbergse Plassen en 
vraagt zich af of college wel regie heeft over de gebeurtenissen 
aldaar. PLC heeft de indruk dat de ondernemer alle ruimte neemt 
of krijgt, om de plassen verder te ontzanden en als opslaggebied te 
gebruiken. Uitbreiding van de verblijfsrecreatie in de kern Linden is 
voor PLC in dit verband ook ongewenst. 
In tegenstelling tot het college, wil fractie PLC dat WMO-cliënten 
met een persoonsgebonden budget niet langer verantwoording 
hoeven af te leggen voor de rechtmatige besteding van het 
ontvangen geld. 
PLC denkt verder dat de huishoudelijke zorg voor WMO-cliënten 
wel degelijk goedkoper kan worden ingekocht. Op het gebied van 
de RO denkt PLC dat er een overschot aan industrieterreinen 
bestaat waardoor o.a. het RBL gedoemd zal zijn te mislukken. De 
leegstand in het centrum toont aan dat nieuwe woningen niet nodig 
zijn, dus Palatijn Secundus hoeft niet te worden gebouwd en de 
Mariakapel kan blijven staan. Tenslotte dient fractie PLC in motie 
5: een verzoek aan het college om te onderzoeken of er een 
belbus voor lokaal vervoer (binnen de gemeente) in het leven 
geroepen kan worden.

Dhr. Van Veen wijst allereerst op het risico in deze begroting dat 
de financiële veerkracht er uit is, door de grote risico’s met 
projecten als de Homburgcampus. Het college moet meer werk 
maken van kostenbesparing en voorkomen dat onnodig wordt 
ingeteerd op de opgebouwd reserves, bijvoorbeeld door een 
vacaturestop ook voor tijdelijk personeel. 
VVD heeft gevraagd om versneld verlies te nemen op onrendabele 
projecten uit de BGE, en om rendabele projecten versneld uit te 
voeren om zo enerzijds risico’s af te bouwen en anderzijds 
inkomsten te genereren waar dat kan. De VVD is er tegen dat de 
gemeente ondernemersrisico’s overneemt om de bouwproductie 
op gang te houden. 
Naast de financiële, zijn er vooral ook verkeerssituaties waar de 
VVD ontevreden over is. Dhr. Van Veen noemt de Burg. 
Thijssenstraat, voortgang op de rondweg Haps, herinrichting van 
de Jan van Cuijkstraat, aanpassen van de rotonde Cranenburghs 
Hekken en het parkeerbeleid. VVD stelt concreet voor om de 
overlast van gesloten spoorbomen op de Beerseweg te
verminderen door het verplaatsen van de aankomst uit- en vertrek 
naar Venlo, naar perron 2, en dient hiertoe in motie 6, die het 
college oproept hierover met Prorail in overleg te gaan. Tenslotte 
meldt dhr. Van Veen dat VVD niet kan instemmen met de 
voorgestelde verhoging hondenbelasting, en vraagt VVD aandacht 
voor afloop van de gesprekken met Stg. Pantein over het 
consultatiebureau Haps en dient in motie 7, waarin het college 
wordt gevraagd om ook andere marktpartijen te betrekken bij het 
vinden van een oplossing voor het consultatiebureau.

Mw. Van Diemen blikt terug op het coalitieprogramma 2006-2010 
“Het vertrouwen waard”, en wat daarvan gerealiseerd werd. De 
ambitie van het college om met de raad in openheid en vertrouwen 
samen te werken, is haar inziens niet uitgekomen, wat GL heeft 
gebracht tot het uit de coalitie stappen. Wel bereikt is ondermeer 
dat er verbetering is in de leesbaarheid van gemeentelijke 
documenten en hoe de ambtelijke organisatie werkt. De 
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verplichting is ingevoerd dat hondenbezitters zelf de poep van hun 
hond moeten opruimen; de wijkteams zijn anders gaan werken 
waardoor het toezicht op de openbare ruimte beter wordt.
Verder genoemd de onlangs ingevoerde buurtbudgetten; 
voortgang in de IDOP’s; het accommodatiebeleid, opstellen van 
jeugd- en jongerenbeleid en invoeren van de jeugdraad en het 
jeugdlintje; het functioneren van het Jongerencentrum, en de 
aandacht voor de leefbaarheid. Voor Haps blijft GL streven naar 
een duurzaam en hoogwaardig bedrijventerrein. GL wil geen 
megastallen in het buitengebied en volgt daarvoor de 
ontwikkelingen met Geurwet en LOG's op de voet. GL wil weten 
wanneer het door de coalitie aangekondigde Lichthinderplan er 
komt. De gemeente heeft een voorbeeldfunctie voor het duurzaam 
gedrag, en er zijn meerdere activiteiten opgestart o.a. besluit tot 
plaatsen van een windmolentje, de beestenbende, de organisatie 
van de jaarlijkse energiemarkt. Gemist wordt nog een energietoets 
of stimuleringsmaatregelen voor duurzame energie voor grotere 
projecten.
Vragen van GL: De coalitie hechtte veel waarde aan sociale 
samenhang binnen de gemeenschap en zorgde voor uitbreiding 
van het steunpunt mantelzorg, en extra aandacht voor het SWOC. 
Vraag is hoe het college wil voorkomen dat door de Awbz 
maatregel mensen die hun indicatie voor zorg en dagbesteding 
kwijt raken, wel de ondersteuning krijgen die ze nodig hebben? 
Gaat actualisatie van het woningbouwprogramma zorgen dat er op 
plekken voor doelgroepen wordt gebouwd waar ook de behoefte 
is? Gaat op de Bungelaar het gevraagde milieu- en 
natuureducatiecentrum gevestigd worden? Hoe staat het met de 
oprichting van een cultureel erfgoedhuis? Tenslotte dient mw. Van 
Diemen in motie 8: een voorstel om te onderzoeken of er op de 
Maaskade verplaatsbare bakken met daarin bomen geplaatst 
kunnen worden.

Dhr. Kerskes opent met herhaald verzoek tot uitvoeren van de 
toezegging dat in de begroting een  meerjarenoverzicht wordt 
opgenomen, met historie en prognose op enkel kengetallen van de 
ontwikkelingen in de Cuijkse begroting. D66 ziet nog weinig 
verbeteringen in de wijze waarop het college de raad bedient met 
tijdige, en bestuurlijk relevante verantwoording over de prestaties. 
De praktische uitvoering van het Brede School-concept schiet niet 
op en het college verzuimt om beschikbare subsidies hiervoor te 
benutten. De Campusplannen vormen een bedreiging voor de 
financiële positie van de gemeente en met de economische situatie 
worden inkomsten uit de BGE nog onzekerder. D66 zal bij het 
Campusplan geen enkele budgetoverschrijding accepteren. De 
raad heeft een evaluatie van het referendum nog even 
aangehouden, omdat de discussie nog loopt, maar D66 wil wel 
alvast de verordening op het referendum aanpassen en dient 
daartoe een amendement in om de opkomstdrempel van 60% voor 
een geldig referendum te laten vervallen. (amendement 1) D66 
vraagt tenslotte naar voortgang van aanleg van het RBL en de 
rondweg in Haps.

06b Beantwoording door het college Vanaf dit agendapunt is dhr. Sahinturk aanwezig. 
Portefeuillehouder Financiën dhr. Donkers antwoordt dat het 
economisch tij inderdaad grote gevolgen kan hebben voor de 
gemeentefinanciën. Het college sluit op voorhand niets uit bij het 
zoeken naar bezuinigingen. Wethouder zegt de raad toe een 
overzicht van de bezuinigingsvoorstellen, incl. afzien van 
voorgenomen investeringen, dat uitvoerig met de raad besproken 
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zal worden. Het is op dit moment voorbarig om het berekende 
tekort in de begroting van 2013 te willen dichten. De discussie zal 
rond de kadernota gevoerd kunnen worden. De wethouder kondigt 
aan dat in de najaarsnota al mededeling wordt gedaan over 
achterblijvende grondverkopen, waardoor het noodzakelijk wordt 
om extra voorzieningen te treffen. De wethouder bevestigt aan 
CDA dat de raad overzicht moet hebben over de exploitatiekosten 
voor de begroting die voortvloeien uit de voorgenomen 
investeringen. De wethouder wil wel een alternatieve dekking 
zoeken voor het deel extra verhoging hondenbelasting. De 
reservepositie van de gemeente is adequaat, er is geen aanleiding 
om juist nu extra te sparen.

Dhr. Schoots over de samenwerking in het Land van Cuijk: De 
portefeuillehouder wil op dit moment concentreren op de 
samenwerking tussen Cuijk, Grave en Mill, en niet investeren in de 
samenwerking met 5 gemeenten die moeizaam is gebleken. Hij 
meldt wat er al wordt gedaan om het gevoel van veiligheid te 
verbeteren, motie 3 is daarmee z.i. overbodig. Dhr. Schoots 
adviseert de raad, alvorens de kwestie in de raad te willen 
oplossen, om eerst de uitkomst van de gesprekken af te wachten 
waartoe de raad, via de com. Burger de st. Pantein heeft 
uitgenodigd. Over mogelijk alternatieve aanbieders kun je op dat 
moment een opvatting hebben. De aandacht voor ruimtelijke 
kwaliteit is geregeld door instellen van een commissie met deze 
opdracht. In antwoord op dhr. Siroen kan dhr. Schoots niet rijmen 
enerzijds de deelname door dhr. Siroen aan het Beeldenstorm 
project, en anderzijds de afwijzende woorden over het PIO. Dhr. 
Schoots bestrijdt dat er in deze regio een overschot aan 
bedrijventerrein is, al ligt dat landelijk wellicht anders. Een 
vacaturestop voor de gemeente zal problemen opleveren in de 
continuïteit en dienstverlening. Hij bestrijdt ook dat het college 
slecht communiceert; er zijn vele voorbeelden waar het goed 
verloopt en dat mag ook gezegd worden. Dat de gemeente niet 
moet bouwen voor leegstand is de portefeuillehouder het mee 
eens. 
Hij formuleert wat er is toegezegd m.b.t. de rondweg in Haps, want 
daarover worden onjuiste uitspraken gedaan: Toegezegd is dat de 
gronduitgifte voor het RBL pas wordt gestart, zodra er duidelijkheid 
is over de rondweg en het tracé daarvoor.

Wethouder Blokland reageert op de gemaakte opmerkingen over 
de toepassing van de WMO en de AWBZ pakketmaatregel, de te 
verwachten effecten van de economische crisis op toestroom in de 
WWB. Het is nog te vroeg om al over effecten van 
werkscheppende maatregelen te spreken, het meeste is nog in 
voorbereiding.
Hij gaat in op de MFA St. Agatha, het collegestandpunt over 
verantwoordingsplicht voor wie een PGB budget kiest; de discussie 
over kosten voor huishoudelijke hulp. Hij stel dat het college de 
regie heeft over de Kraaijenbergse plassen; controle op de 
vergunning gebeurt door de provincie. Hij herinnert de raad aan de 
presentatie over de ontwikkelingen die in 2008 aan raad is 
gegeven. Aan de griffier wordt gevraagd uit te zoeken wat de raad 
op dit punt precies heeft besloten.
Wethouder Blokland meldt dat de bouw van Palatijn II binnenkort 
zal starten volgens de ontwikkelaar. In afstemming met de bouw 
van het Dienstencentrum wordt nog gepoogd om de verplaatsing 
van de Mariakapel tot 1x te beperken. Over het 
woningbouwprogramma wordt in de bijeenkomst van 7-12-2009 
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gesproken. Over aanleg van LOG’s en de geurwet: de 
gemeentelijke voorbereidingen zijn klaar, besluitvorming in de 
provincie afgerond, het gaat voor onze gemeente over verplaatsing 
van twee ondernemingen. De Bungelaar moet een recreatieve 
poort tot het gebied worden; een projectleider gaat inventariseren 
wat er molelijk is en wie wil participeren. Wethouder Blokland wil 
bezien in overleg met Mooiland, of- voor mensen die daarmee 
geholpen zijn- het mogelijk is om te kiezen voor enkele maanden 
uitstel van verhuizing uit de Lage Weitjes.

Weth. Donkers kondigt aan dat een voorstel voor het erfgoedhuis 
in voorbereiding is; dat voor de omroeplicentie alleen Meander 
voldeed aan de eisen.
Dhr. Donkers ziet wel iets in het voorstel van fractie CDA in motie 
1: hij zegt toe te proberen dit nog voor de kerst te realiseren. Hij 
blijft erbij dat het zinloos is de Deken van den Ackerhof te 
verharden, omdat dit geen parkeer-, maar een bouwplaats is waar 
binnenkort bouwketen komen en daarna een bergbezinkbassin. 
Voor de Jan van Cuijkstraat wil de wethouder bezien of en hoe er 
sneller maatregelen genomen kunnen worden. De discussie over 
volledige reconstructie heeft inderdaad samenhang met het 
verkeerscirculatieplan; hierover wordt nog met OVC gesproken, de 
raad krijgt het laatste woord. Het kapplan is vertraagd, start is nu 
voorzien in 2010. Het voorstel voor de belbus is eigenlijk 
overbodig, we hebben de Taxihopper al. De Bgm. Thijssenstraat is 
eind oktober aanbesteed. Het onderzoek naar betere doorstroming 
rondom het Cranenburghs hekken loopt, het moet goedkoper 
kunnen. Hij wil uitzoeken wat het voorstel van GL voor 
groenbakken op de Maaskade zou kosten, en met Pro-rail in 
overleg over het VVD voorstel. Hij benoemt de ontwikkelingen aan 
het Kerkplein, de werkwijze van de wijkteams, omgaan met 
overlast van vallend blad. De oversteek Oostermeerweg is te 
ingewikkeld om versneld uit te voeren, de wethouder wil eerst 
onderzoek naar een alternatief.

Dhr. Schoots namens portefeuillehouder Peeters over de 
Groenendijkse Kampen: vertraging is ontstaan over berekeningen 
voor de parkeerplaats. Dat is nu opgelost dus het project kan 
verder. De door dhr. Siroen genoemde “stedenband” betreft een 
uitnodiging van een bedrijf aan de gemeente.

07 Stemmingen en besluit Gehoord de beantwoording en toezeggingen reageren de fracties 
via hun voorzitters in tweede termijn met afsluitende opmerkingen, 
waarbij de moties 1, 2, 3, 5 worden aangehouden, dus nog niet in 
stemming gebracht. Moties 4 en 7 worden ingetrokken. Motie 8 
wordt tekstueel gewijzigd. Amendement 1 wordt na redactie 
opnieuw  ingediend als motie 9.

Besluit:
I en II: De begroting 2010 wordt met algemene stemmen 
geamendeerd vastgesteld, zonder de extra verhoging van de 
hondenbelasting, waarvoor het college een alternatieve dekking 
zal zoeken.
III: De raad stemt met algemene stemmen in met het vaststellen 
van de 1ste begrotingswijziging voor het verwerken van de effecten 
van de septembercirculaire.

Motie 6 van de fractie VVD wordt na stemming unaniem 
aangenomen met 18 stemmen voor.
Motie 8 van fractie GroenLinks met tekstuele wijzigingen, wordt na 
stemming unaniem aangenomen met 18 stemmen voor.
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Motie 9 van fractie D66 met tekstwijzigingen, wordt na stemming 
unaniem aangenomen met 18 stemmen voor.

08 Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 18.55 uur.

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Cuijk in zijn openbare vergadering van 

C.G.W.M. Selman L.M. Schoots
griffier voorzitter


